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SP 
De Raad van de Gemeente IMijmegen in vergadering bijeen op woensdag 12 november 2014, 

Overwegende dat: 

Nijmegen op een uniel<e locatie iigt tussen Randstgd en Rulirgebied; 
er in de regio Nijmegen-Kleve steeds meer grensoversctirijdende contacten zijn gel<omen, 
zowel wat betreft de l<enniscentra in Nijmegen als op Inet gebied vanwonen en recreeren; 

- grensoverschrijdende spoorverbindingen een belangrijl<e bijdrage l<unnen leveren aan het 
opiossen van het mobiliteitsprobleem (minder parl<eerdrul<, minder uitstoot); 

- samenwerl<ing met Duitsland op diverse terreinen zoals werl<, onderwijs en cultuur, van 
belang is voor Nijmegen en omiiggende gemeenten; 

- Het openbaar vervoer van Nijmegen naar Duitsland nog altijd te wensen overlaat: door de 
weel< een keer uur, op zondag een keer in de twee uur (vroegste rond 13,30 uur); 

Constaterende dat: 
In het verleden diverse amendementen en moties zijn aangenomen die oproepen tot een 
lobby voor het activeren van de spoorlijn richting Kleve (zoals het raadsbreed gesteunde 
amendement 'Sneller naar Kleve' van 27 juni 2012); 
De raad op 4 december 2013 heeft uitgesproken dat een Euregionaai Projectbureau een 
gezamenlijke lobby hiervoor zou moeten coordineren; 
De raad toen tevens heeft uitgesproken dat zo lang er geen reactivering mogelijk is, er in 
ieder geval een substantiele verbetering van de grensoverschrijdende busverbinding moet 
komen; 

- In Euregio-verband al diverse malen is gewezen op de noodzaak van een betere 
verbinding; 

- Er concreet nog weinig van de grond is gekomen 

Roept het college op: 
- met een concreet plan te komen om op korte termijn beter en hoogwaardig busvervoer te 

realiseren tussen Nijmegen en Kleve; 
de gezamenlijke lobby in een Euregionaai Projectbureau op gang te zetten zodat op langere 
termijn de spoorlijn kan worden gereactiveerd; 

- de raad over de voortgang in het eerste kwartaal van 2015 in te lichten. 

De NijmeegseFractie 


